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A beszámoló készítőjének neve: Bodó Beáta 

2018. október 12. napján került sor a „Dönts jól, jövőd a tét!” nevű pályaválasztási kiállításra 

Nyíregyházán. Erre a kiállításra vittük el a projektbe bevont tanulókat, ahová autóbusszal 

utaztunk. 

A kiállítás megtekintése után lehetőségünk nyílt arra, hogy autóbusszal átvigyenek minket a 

Nyíregyházi Egyetemre, és ott három karon (Informatikai Kar, Biológiai Kar, Mezőgazdasági 

Kar) folyó oktatásba betekinthessünk. Érkezésünk után nagyon kedves fogadtatásban volt 

részünk, majd csoportokba osztva mindenki érdeklődésének megfelelően csatlakozott a 

választott intézet vezetőjéhez, aki elvezette őket az adott termekbe. 

Az osztályom tanulóit főleg a biológiai kutatóhelyek bemutatása, a robotika, és az 

informatikai rendszerek érdekelték. Mindenki nagyon élvezte a bemutatókat, és az egyetem 

területének színvonalát. Kérdéseikre mindenhol készségesen válaszoltak, és kedvesen 

kalauzolták őket az intézményben. 

Mindenképpen hasznos volt a bemutató, és néhányan el is gondolkodtak rajta, hogy talán itt 

folytatják majd tanulmányaikat érettségi után. 

A Vásárosnaményi II. Rákóczi Ferenc Gimnázium 11. d osztálya 

 

Tanulói hozzászólások: 

 

Baráth Máté: Én az informatika iránt érdeklődőm, így az informatikai rendszerek bemutatót 

néztem meg, amit rendkívül érdekesnek találtam. Ebbe az irányba szeretnék továbbtanulni. 

Csonka Dávid: Igazán érdekes volt a robotika bemutató számomra. Soha nem vettem még 

részt hasonló bemutatón. Az is lehet, hogy ide jelentkezem majd továbbtanulni. Nagyon 



tetszik az egyetem területe is, sok szép zöld rész, és új épületek, boltok, étterem, sportolási 

lehetőségek, szinte minden van. 

Kiss Vivien Laura: Biológia emeltszintű érettségi előkészítőre járok a gimnáziumban, így a 

biológiai kutatóhelyek bemutatására jelentkeztem, ahol nagyon jól éreztem magam, sok fotót 

is készítettünk. A bemutató vezetője nagyon kedves volt, minden kérdésünkre kielégítő 

választ kaptunk. 

 

Vásárosnamény, 2018. 10. 15. 

 

A rendezvényen készült fényképek 

 

 

 

 


